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Abstract (en)
[origin: US2021055695A1] A horological regulator mechanism including a resonator mechanism having a virtual pivot and flexure bearing, with a
quality factor greater than 1,000, the inertial element whereof indirectly cooperates with a free escapement mechanism, during the operating cycle
whereof the resonator mechanism has at least one phase of freedom wherein it is not in contact with the escapement mechanism, this regulator
mechanism comprises a pair of components including rubbing surfaces arranged to cooperate and be in contact with one another, whereby the first
rubbing surface is formed by the surface of an element comprising silicon carbide.

Abstract (fr)
Mécanisme régulateur (300) d'horlogerie, comportant un mécanisme résonateur (100) à pivot virtuel, à guidage flexible, de facteur de qualité
supérieur à 1000, dont l'élément inertiel (2) coopère indirectement avec un mécanisme d'échappement (200) libre dans le cycle de fonctionnement
duquel le mécanisme résonateur (100) possède au moins une phase de liberté où il est sans contact avec le mécanisme d'échappement (200), ce
mécanisme régulateur (300) comporte un couple de composants (22 ; 32) comportant des surfaces de frottement (20 ; 30) agencées pour coopérer
en contact l'une avec l'autre, où la première surface de frottement (20) est constituée par la surface d'un élément comportant du carbure de silicium.
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